
 
 

 

DAGSORDEN TIL MØDE I SKOLEBESTYRELSEN 

Mandag 12. december 2022, kl. 17.00-19.00 i personalerummet. 

Der serveres en lille juletallerken. 

 

Fraværende: Elisabeth (elevråd), Carsten Pilevin, Kris Østergaard, Anja Primdahl, Janni 
Hesche. 

 

1. Fast punkt:  
Nyt fra skoleledelsen 
 

 Seneste nyt 
 Personalesituationen og sygefravær 
 Vikardækning/vikartimer 
 Opfølgning på situationen i PPR 
 Elevtalsprognose 
 Færdsel på parkeringsplads og 

krydset Drøwten/Hjermvej 
 

 
 
 
- Situationen i PPR: Der forventes 

en endelig afklaring snarligt. 
- Der skal udarbejdes en ny 

økonomisk model på 
specialundervisningsområdet. 
Mulig ikrafttrædelse til næste 
skoleår.  
Segregeringsprocenten skal over 
de næste år nedsættes til 7,5% 
mod nu 9%. 
 

- Personalesituationen:  
Vi har ansat en vikar frem til 
sommerferien, da en lærer i en af 
specialklasserne har fået nyt 
arbejde pr. 1. januar 2023. 
 
Der er ret meget sygefravær i 
øjeblikket. Der er lidt over 5% 
sygefravær i perioden fra 1. 
august – 8. december. (svarer til 
ca. 900 sygedage) Højt 
sygefravær i SFO skyldes 
langtidssygemeldinger. Lavt 
sygefravær i Lagunen. 
 
Der er procedurer for 
sygefraværssamtaler og disse 
samtaler gennemføres.  
Der er to faste vikarer ansat og 
herudover 4-5 løse vikarer, der er 
en del på skolen i øjeblikket.  
 
Der følges op med vikarerne og 
der tages hånd om de klasser, der 
kan være påvirkede af mange 
vikarer. 



 
Kunne måske være en god idé, 
hvis der kommer lidt mere fokus 
på håndhygiejne igen, da der er 
en del sygdom blandt børn og 
voksne. 
 

- Elevtalsprognose:  
Der er udsigt til, at elevtallet 
falder en del på almenområdet 
over de næste 6-8 år.  
 

- Parkering og færdsel: Casper har 
skrevet ud og appelleret til 
forældre om hensynsfuld kørsel. 
Der er behov for flere cykelskure.  
 
 

2. Fast punkt:  
Orientering om budget/regnskab. 

 

Der aflægges ”årsregnskab” for 2022 i marts 
måned 2023. 

3. Fast punkt:  
Nyt fra elevrådet 
 

- Der er snakket om 
vikarsituationen. 

- Flere innovations-/projektuger 
kunne være ønsket – gerne på 
tværs af årgange. 

- Billeder i kantinen – ikke 
udpræget begejstring. 

- Flere små retter i kantinen 
ønskes. 

- Juleidrætsshow – eleverne er ikke 
blevet spurgt til det. Ville gerne 
have været spurgt. Ikke den store 
begejstring. 

- Skolen er lidt snavset. Og i forhold 
til juleklippedagen, kunne der 
være en konkurrence om det 
pænest pyntede lokale. 

- Flere aktiviteter i frikvartererne.  
Elevrådet kunne inddrages i dette. 

4. Fast punkt:  
Nyt fra bestyrelsens medlemmer 

 
 Fremme af god orden og 

sanktionsmuligheder 
 Brug af klasseværelser i frikvarterer 
 Tilsyn (Gård- og gangvagter) 

 

- ”Bekendtgørelse om fremme af 
god orden i folkeskolen” blev 
drøftet. Vigtigt, at der 
kommunikeres klart og tydeligt.  

- Tilsynsplaner justeres løbende og 
der er ændres på tilsyn i 
udskolingen.  

- Mellemtrinnet har fået opstillet 2 
bordtennisborde i Aulaen. Der er 
kommet et bordtennisbord i det 
nye fællesområde til 
overbygningen. Her er der også 
en reol med forskellige spil.  
Der er kommet mere ro på 
mellemtrinsgangen, efter at der er 
blevet faste klasser.  



 
 
 
 
 
 
 

5. Praktik på 9. årgang 
 
Ledelsen indstiller: 
 

 at bestyrelsen godkender, at skolen 
placerer en fast uge til praktik på 9. 
årgang fra skoleåret 2023/2024. 

 
 at det er forældrenes og elevernes 

egen opgave at skaffe en 
praktikplads. 

 
Hvis en elev ikke kan skaffe en praktikplads, 
kan der rettes henvendelse til klasselæreren. 
Skolen vil have enkelte pladser som fx 
pædagog, praktisk medhjælper el.lign. 
 
Skolen retter henvendelse til UU 
Nordvestjylland for at etablere et samarbejde 
om praktik. 
 
Der skal udarbejdes en skrivelse til forældre 
og elever, som bl.a. indeholder information 
om forsikring m.v. 
 

 

Skolebestyrelsen godkender, at der lægges 
en fast uge til praktik på 9. årgang. Ugen 
forsøges placeret inden jul. 
 
Der informeres i god tid om den endelige 
placering af praktikugen. 
 
 

 
6. Punkter til næste møde: 

 
  

- Cykelskure – cykelstativer langs 
halmuren.  

 

Referent: Jakob Jalk 


